
Vetlanda ungdomsråd 2023-12-15 KL. 12.00-14.00  

Plats: Vattenverket  

Upprop närvarande:  

Theodor Wätterbo (Withalaskolan) 

Moa Hedqvist (Withalaskolan), justerare 

Ben Bjurenholm (Friskolan)  

Tias Lerager (Withalaskolan)  

Vuxna: Anders Dahlen, Lena Ottosson (kostchef om skolmaten) Frånvarande:  

Stina Lindgren, ordförande (Withalaskolan) (justerare)  

Alma Lidehorn (Friskolan)  

Birgit Blix (Friskolan)  

Adrian Borg (Landsbro skola)  

Ida Lidehorn (Landsbro skola)  

Kevin Svensson (Landsbro skola)  

Nellie Svensson (Landsbro skola)  

Erik Persson 

 

• Mötet öppnas av Theodor Wätterbo, mötesordförande då Stina och Adrian är sjuka 

• Tycka till om skolans mat (Besöka av Lena Ottosson från Måltidsservice) 

Lena berättar om regler och krav kring skolmaten. Lena har en idé om ungdomsrådet kan vara med 

och planera menyn för nästa period från vecka 8? Lena har även idéer på annat som ungdomsrådet 

kan hjälpa till med. Till exempel hur maten smakar, måltidsmiljön, vad tycker eleverna om maten, mat 

och folkhälsa. 

Ben och Ida från friskolan framför synpunkter på Vetlanda Friskolas mat. Den vegetariska maten är 

väldigt enformig. Lena Ottosson säger att hon inte har samarbete med friskolan. Friskolan är själv 

ansvarig för maten. Lena ska ta kontakt med friskolan. 

Beslut: 

- Ungdomsrådet beslutar att samarbeta med måltidsservice kring meny och metod för att få 

veta vad elever tycker om maten och vad som kan förbättras.  

- Theodor, Adrian och Ida bildar arbetsgrupp för att samarbeta med måltidsservice. 

 

• Paus för julpizza 

• Föregående protokoll läses upp och godkännes.  

• Vetlandafesten 

Uppföljning av samtalet om Vetlanda festen från föregående möte. Ben har pratat med 



kompisar på friskolan och gjort en lista på förslag på artister. Listan skickas till Johanna 

Andersson på Kultur- och fritidsförvaltningen. Anders Dahlen får listan av Ben och skickar den 

vidare till Johanna.  

Namnen på de som vill jobba lite mer med Vetlanda festen ska också skickas till Johanna 

Andersson. Anders Dahlen är ansvarig. 

• KSAU och nästa möte med ungdomsrådet 29 januari 

Erik informerar att Glenh haft kontakt med KSO Robin Wallén Nilsson. Robin informerade att 

KSAU inte har något möte 29 januari men att Robin kan försöka samla KSAU för att träffa 

ungdomsrådet ändå.  

Ungdomsrådet vill träffa KSAU i Stadshuset inte på Vattenverket. Vi kommer överens om att 

ungdomsrådets nästa möte blir 29 januari kl. 12.30-15.00 i sammanträdesrum 1 i Stadshuset. 

Glenh får i uppdrag att prata med Robin om han kan få dit medlemmarna i KSAU.  

Alma Lidehorn från Friskolan frågar om det är möjligt att påverka budgeten som en skola får 

som inte är kommunal. Vi tar med den frågan till KSAU. 

• Utdelning av presentkort till de som tjänstgjort under ett helt år. 

Stina, Adrian, Ben och Ida får presentkort för arbetet i ungdomsrådet under 2023. 

• Övrigt 

 

- Ungdomsrådet vill fortsätta att träffas var fjärde vecka. Viktigt att fortsätta variera 

dagar.  

- Logotävlingen - Adrian ska göra färdigt inbjudan med sista dag för inlämning senast 

23 februari. Inbjudan godkänds vid nästa möte med ungdomsrådet 29 januari 2024. 

-  Anders Dahlen frågar om ungdomsrådet vill ordna en aktivitet i samband med 

barnkonventionsdagen 20 november 2024. Kanske en utbildning hur vuxna gör 

barn och unga delaktiga. Vi samtalar lite om iden och ungdomsrådet är positiva till 

iden. 

• Stina avslutar mötet. 

 

 

Anders Dahlén, Sekreterare 

 

Stina Lindgren, Justerare  Moa Hedkvist, Justerare 

 


